

វេទិកាអ្នកពាក់ព័ន្ធផ្នាក់តំបន់លើកទីពីរស្តីពីគម្រោងថាមពលវារីអគ្គិសនីប៉ាក់បេង
ថ្ងៃទី ៥ ខែ ឧសភា ឆ្នាំ ២០១៧
ទីក្រុងរៀងចំនួន ប្រទេសឡាវ

**សុន្ទរកថាស្វាគមន៍ដោយ បណ្ឌិត Pham Tuan Phan
អគ្គនាយកនៃគណៈកម្មការទន្លេមេគង្គ**

សូមគោរព គណៈប្រតិភូ លោក លោកស្រីជាទីមេត្រី

ខ្ញុំសូមស្វាគមន៍ លោក លោកស្រី នៅក្នុងវេទិកាអ្នកពាក់ព័ន្ធផ្នាក់តំបន់លើកទីពីរ ស្តីពីគម្រោង ថាមពលវារីអគ្គិសនីប៉ាក់បេង។

នៅទូទាំងពិភពលោក មានការទទួលស្គាល់ថា ការចូលរួមរបស់អ្នកពាក់ព័ន្ធ មានសារៈសំខាន់ណាស់ នៅក្នុងការអភិវឌ្ឍដោយចីរភាព និងសមធម៌។ ប៉ុន្តែ ការចូលរួមដែលមានប្រសិទ្ធភាពរបស់អ្នកពាក់ព័ន្ធនានា កាន់តែសំខាន់ទៅទៀត ក្នុងករណីរៀបចំផែនការ និងការអនុវត្តគម្រោងថាមពលវារីអគ្គិសនីក្នុងអាងទន្លេ មេ គង្គក្រោម។ គណៈកម្មការទន្លេមេគង្គ ទទួលស្គាល់ និងផ្ដោតការយកចិត្តទុកដាក់កាន់តែច្រើនលើការចូលរួម របស់អ្នកពាក់ព័ន្ធនានា មិនត្រឹមតែនៅក្នុងដំណើរការពិគ្រោះយោបល់ជាមុនប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែនៅក្នុងគ្រប់ សកម្មភាពទាំងអស់។ វេទិកាអ្នកពាក់ព័ន្ធផ្នាក់តំបន់លើកទីមួយ ដែលរៀបចំឡើងកាលពីខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ ២០១៧ នៅល្វងប្រាបាង មានអ្នកចូលរួមចំនួន ១៨៤នាក់។

ការផ្គត់ផ្គង់អគ្គិសនីដែលអាចទុកចិត្តបាន មានសារៈសំខាន់ណាស់ ក្នុងការឆ្លើយតបនឹងតម្រូវការ សេដ្ឋកិច្ចដែលកំពុងលូតលាស់នៅក្នុងតំបន់នេះ ហើយប្រទេសឡាវបានធ្វើឲ្យការផ្គត់ផ្គង់ថាមពលវារីអគ្គិសនី អាចឆ្លើយតបនឹងតម្រូវការទាំងនេះ ដែលជាស្នូលនៃកំណើន និងការអភិវឌ្ឍរបស់ខ្លួន។ ប៉ុន្តែ ការអភិវឌ្ឍ ថាមពលវារីអគ្គិសនី នៅលើប្រព័ន្ធទន្លេដែលមានលក្ខណៈពិសេសតែមួយ ដូចជាទន្លេមេគង្គ ក៏អាចបង្កផល ប៉ះពាល់យ៉ាងច្រើនផងដែរ ពោលគឺ ផលប៉ះពាល់ដែលអាចកើតឡើងមិនត្រឹមតែនៅទីជិតៗជុំវិញទំនប់វារីអគ្គិ សនីនេះប៉ុណ្ណោះទេ។ ការរក្សាគុណភាព ទាមទារនូវការយកចិត្តទុកដាក់ដោយប្រុងប្រយ័ត្នទៅលើផល ប៉ះ ពាល់ទាំងនេះ ព្រោះថា វាអាចប៉ះពាល់ប្រជាជនជាច្រើនលាននាក់ ដែលពឹងផ្អែកលើទន្លេនេះសម្រាប់ការ ចិញ្ចឹមជីវិតរបស់ពួកគេ។

ដូចដែលពាក្យស្លោករបស់យើងពោលថា គណៈកម្មការទន្លេមេគង្គ ព្យាយាមអស់ពីលទ្ធភាពដើម្បី “បំពេញតម្រូវការ រក្សាគុណភាព”

ដើម្បីធ្វើបែបនេះបាន យើងត្រូវដឹងថា អ្វីខ្លះជាតម្រូវការសម្រាប់មនុស្សគ្រប់គ្នា ហើយយើងត្រូវយល់ពី វិធានការនានាដែលយើងអាចយកមកអនុវត្ត ដើម្បីរក្សាគុណភាពនេះ។ ដូចសព្វដង គណៈកម្មការទន្លេមេគង្គ ទទួលស្គាល់កង្វល់របស់លោក លោកស្រី និងសេចក្តីប៉ងប្រាថ្នារបស់លោក លោកស្រី ដែលលើកឡើងដើម្បី

ឲ្យការអភិវឌ្ឍ និងការប្រើប្រាស់ប្រព័ន្ធអេកូឡូស៊ីនៃទន្លេពិសេសតែមួយនេះមាននិរន្តរភាព។ យើងមិនអាចធ្វើបែបនេះបាន ដោយគ្មានទស្សនៈវិស័យ និងយោបល់ប្រកបដោយការស្ថាបនារបស់លោក លោកស្រីឡើយ។

ដោយបានរៀនសូត្រពីដំណើរការពិគ្រោះយោបល់ជាមុនពីលើកកន្លងមកនៅសាយ៉ាប៊ូរី និងដុនសាហុង យើងបានបង្កើនតម្លាភាព និងកិច្ចប្រឹងប្រែង ក្នុងការរៀបចំអោយមានការចូលរួមកាន់តែច្រើនពីភាគីពាក់ព័ន្ធនានា ទាំងនៅថ្នាក់តំបន់ និងថ្នាក់ជាតិផងដែរ។ វេទិកានេះ គឺគ្រាន់តែជាផ្នែកមួយនៃកិច្ចផ្តួចផ្តើមទាំងនេះប៉ុណ្ណោះ។ នៅថ្ងៃនេះ លោក លោកស្រី នឹងបានជ្រាបនូវកិច្ចផ្តួចផ្តើមដទៃទៀត ដែលយើងបានអនុវត្ត ដើម្បីបង្ហាញឲ្យឃើញលទ្ធផលនៃដំណើរការពិនិត្យខាងបច្ចេកទេស ដល់សាធារណជនទូទៅ ហើយខ្ញុំសូមអញ្ជើញលោក លោកស្រីសិក្សាព័ត៌មានដ៏ច្រើននៅលើវេបសាយរបស់យើង អំពីគម្រោងបាក់បេង ដំណើរការនៃការពិនិត្យ និងដំណើរការនៃការពិគ្រោះយោបល់ជាមុន។

ដោយហេតុថានេះជាវេទិកាចុងក្រោយ នៅមុនការបញ្ចប់ដំណើរការពិគ្រោះយោបល់ផ្លូវការជាមុនដែលមានរយៈពេលប្រាំមួយខែ ខ្ញុំរីករាយដោយឃើញមានការចាប់អារម្មណ៍ខ្លាំងក្នុងចំណោមអ្នកពាក់ព័ន្ធនានា ក៏ដូចជា ក្រុមដទៃទៀតជាច្រើនដែលមានវត្តមាននៅទីនេះផងដែរ។ នៅពេលដែលយើងចូលរួមនៅក្នុងវេទិកានាថ្ងៃនេះ ស្តាប់នូវអ្វីដែលយើងសម្រេចបាន ដោយគិតចាប់ពីវេទិកាលើកមុននៅល្ងង់ប្រាបាង យកចិត្តទុកដាក់ស្តាប់អ្នកឯកទេស និងអ្នកជំនាញការនានាដែលបង្ហាញអំពីការពិនិត្យខាងផ្នែកបច្ចេកទេសដំបូងនៃគម្រោង ថាមពលវារីអគ្គិសនីបាក់បេង និងបន្ទាប់ពីនេះ ពិភាក្សា ចែករំលែកទស្សនៈ យោបល់ និងអនុសាសន៍នានាអំពីគម្រោងនេះ។

នៅថ្ងៃនេះ អ្នកទាំងអស់ក៏នឹងបានជ្រាបផងដែរអំពីផែនការរបស់យើងសម្រាប់បញ្ចប់ដំណើរការពិគ្រោះយោបល់ជាមុនរយៈពេលប្រាំមួយខែនេះ និងអ្វីដែលយើងគ្រោងធ្វើ នៅក្រោយបញ្ចប់ជាផ្លូវការនូវដំណើរការពិគ្រោះយោបល់ជាមុន ដើម្បីបន្តបើកចំហឲ្យមានការចូលរួមដោយតម្លាភាពនៅក្នុងខណៈដែលគម្រោងនេះ កំពុងបន្តអនុវត្ត។

លោកអ្នកជាទីមេត្រី!

ការពិភាក្សាប្រកបដោយផ្លែផ្ការបស់យើងក្នុងវេទិកាលើកដំបូងនៅល្ងង់ប្រាបាង បានផ្តល់យោបល់ និងគំនិតនានាដ៏មានតម្លៃ។ រហូតមកទល់ពេលនេះ យើងបានដាក់បញ្ចូលនូវយោបល់ និងគំនិតនានា សរុបចំនួន ១៥០ ហើយយើងបានព្យាយាមបញ្ចូលគំនិតយោបល់ទាំងនោះទៅក្នុងដំណើរការពិនិត្យផ្នែកបច្ចេកទេស។ ខ្ញុំសង្ឃឹមថា វេទិកានេះនឹងពង្រឹងបន្ថែមលើព្រឹត្តិការណ៍លើកដំបូងនោះ ហើយវេទិកានេះ ក៏ដូចវេទិកាលើកមុនដែរ ក៏នឹងបានទទួលចំណាប់អារម្មណ៍ជាវិជ្ជមានផងដែរ។

នៅក្នុងអំឡុងពេលនៃវេទិកាលើកទីមួយ យើងបានចាក់ផ្សាយផ្ទាល់ផ្នែកសំខាន់ៗនៃការប្រជុំនោះ ហើយយើងក៏កំពុងផ្សាយផ្ទាល់នូវផ្នែកខ្លះៗនៅលើហ្វេសប៊ុក នៅថ្ងៃនេះផងដែរ ដូច្នេះលោក លោកស្រី អាចចូលរួមនៅក្នុងការពិភាក្សាដ៏រស់រវើក និងជាវិជ្ជមាន នេះបាន។ យើងនឹងបន្តជម្រុញ ការងារនេះរហូតសម្រេចបានសំណៅចុងក្រោយនៃរបាយការណ៍ពិនិត្យបច្ចេកទេស និងការពិភាក្សានៅក្នុងសម័យប្រជុំពិសេសរបស់គ

ណៈកម្មាធិការរួមនៃគណៈកម្មការទន្លេមេគង្គ ដែលនឹងបិទបញ្ចប់ជាផ្លូវការអំឡុងពេលប្រាំមួយខែនៃការ ពិគ្រោះយោបល់ជាមុននេះ។

យើងវាយតម្លៃខ្ពស់ចំពោះវិភាគទានរបស់លោក លោកស្រី។ យើងមានការប្តេជ្ញាជួយគាំទ្របណ្តា ប្រទេសក្នុងតំបន់មេគង្គ ដើម្បីបំពេញតម្រូវការអភិវឌ្ឍន៍របស់ជាតិ ទន្ទឹមនឹងនោះ រក្សាគុណភាព និងទទួល ស្គាល់កង្វល់របស់អ្នកទាំងឡាយ ដែលពឹងផ្អែកលើប្រព័ន្ធទន្លេនេះ។ ក្នុងន័យនេះ ការកំណត់រកគ្រប់វិធានការ សមហេតុផល ដើម្បីបញ្ចៀស កាត់បន្ថយឲ្យនៅកម្រិតអប្បបរមា និងបន្ធូរបន្ថយ ផលប៉ះពាល់ឆ្លងដែនដែលអាច កើតមាន ស្ថិតនៅជាស្នូលនៃដំណើរការពិគ្រោះយោបល់ជាមុននេះ ដូច្នេះ យោបល់របស់លោក លោកស្រីមាន សារៈសំខាន់ណាស់ ក្នុងការធានាថា ដំណើរការនេះពិតជាកំណត់ឃើញផលប៉ះពាល់ដែលអាចកើតមាន និង វិធានការសមស្របសម្រាប់ដោះស្រាយផលប៉ះពាល់ទាំងនោះ ផងដែរ។

ជាចុងក្រោយ ខ្ញុំសូមថ្លែងអំណរគុណចំពោះរដ្ឋាភិបាលនៃប្រទេសឡាវ ដែលចូលរួមធ្វើជាអ្នក ចាត់ចែងវេទិកាអ្នកពាក់ព័ន្ធច្នាក់តំបន់លើកទីពីរនេះ។

ខ្ញុំសូមកោតសរសើរជាពិសេស និងថ្លែងអំណរគុណដោយស្មោះស្ម័គ្រចំពោះលោកជំទាវ Mrs Monemany Nhoibouakong អនុរដ្ឋមន្ត្រីក្រសួងធនធានធម្មជាតិ និងបរិស្ថាន ដែលមានវត្តមាននៅក្នុងថ្ងៃ នេះ។ ខ្ញុំសង្ឃឹមថា យើងនឹងបានទទួលទស្សនៈ និងយោបល់នានា ក៏ដូចជា អនុសាសន៍ពីអ្នកចូលរួមនានា ដែលមានវត្តមាននៅទីនេះ និងពីសំណាក់រដ្ឋាភិបាលឡាវផងដែរ។

ខ្ញុំសូមថ្លែងអំណរគុណ និងវាយតម្លៃខ្ពស់ផងដែរចំពោះបុគ្គលិកលេខាធិការដ្ឋានគណៈកម្មការទន្លេ មេ គង្គ ដែលបានធ្វើការយ៉ាងសកម្ម និងការយកចិត្តទុកដាក់រៀបចំឯកសារទាំងអស់នេះ ដែលបានចែកចាយ ទាន់ពេលវេលា និងយ៉ាងមានរបៀបរៀបរយ។

ខ្ញុំរំពឹងថានឹងមានឃើញការពិភាក្សាប្រកបដោយផ្ទៃផ្តាពីសំណាក់លោក លោកស្រីទាំងអស់។
សូមអរគុណ!